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CONSILIUL JUDEŢEAN DÂMBOVIŢA 
 

PROCES VERBAL 

încheiat astăzi 21 ianuarie 2016, ora 1400,  în şedinţa ordinară 

a Consiliului Judeţean Dâmboviţa 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise şi conduse de domnul Adrian Ţuţuianu – 
preşedinte al Consiliului Judeţean Dâmboviţa. 
Convocarea consilierilor judeţeni la această şedinţă s-a făcut prin Dispoziţia 
preşedintelui nr. 18/14.01.2016, mass-media şi telefonic. 

Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu - Şedinţa este constituită cu respectarea 
regulamentului, fiind prezenţi un număr de 30 din totalul de 34 consilieri judeţeni şi cu 
preşedintele 31. 

Vă informez că la şedinţă participă din partea Instituţiei Prefectului domnul prefect 
Ioan Marinescu şi domnul subprefect Jîjîie Antonel. 
        Înainte de a intra în ordinea de zi, în conformitate cu prevederile art.42, pct.5 din 
Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală, supun spre aprobare procesul 
verbal al şedinţei anterioare (29.12.2015)  a  Consiliului Judeţean Dâmboviţa. 

Dacă sunt observaţii la procesul verbal? Dacă nu sunt, vă supun aprobării. 
Cine este pentru?       31              
Cine este împotrivă?   0  
Se abţine cineva?        0       
În unanimitate de voturi procesul verbal a fost aprobat. 
Faţă de ordinea de zi anunţată în presă au survenit următoarele modificări:  
Am adăugat cinci proiecte de hotărâri care au fost avizate de comisiile de 

specialitate:  
În acest moment intră în sală domnul consilier Lupoiu Mihail Marius şi 

domnul consilier Popescu Claudiu Cezar (prezenţa 31+2=33). 
Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu 
I. Proiect de hotărâre privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 

Judeţean Dâmboviţa cu unitatea administrativ teritorială Braniștea prin Consiliul 
Local Braniștea în vederea realizării obiectivului de investiții „Asfaltare ulițe în 
comuna Braniștea, județul Dâmbovița”. 

II. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru asocierea 
judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu unitatea administrativ 
teritorială Valea Mare prin Consiliul Local Valea Mare în vederea realizării 
investiției „Amenajare centru civic al comunei Valea Mare, realizarea de alei 
pietonale, rigole betonate şi iluminat public pe o lungime de 1600 ml de o parte și 
cealaltă a DJ 702A”.  

III. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare privind 
achiziționarea unui xerox  la Camera Agricolă Judeţeană Dâmboviţa în anul 2016. 

    IV. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru 
asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu unitatea 
administrativ teritorială Cojasca, prin Consiliul Local Cojasca, în vederea scrierii, 
depunerii şi implementării proiectului ”Servicii integrate pentru incluziune socială şi 
combaterea sărăciei în Cojasca”. 
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  V. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării asocierii/parteneriatului între 
judeţul Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa, Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Dâmboviţa, Societatea Naţională de Cruce 
Roşie din România - Filiala Dâmboviţa şi Fundaţia „Anisia Ioana Călinescu”. 
          Supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi. 

Cine este pentru?       33  
 Cine este împotrivă?   0   
 Se abţine cineva?        0     
 În unanimitate s-a aprobat ordinea de zi. 

 
TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru sumele 

reprezentând transferuri în valoare de 508 mii lei, acordate de Consiliul Judeţean 
Dâmboviţa în anul 2016, pentru realizarea obiectivelor de investiţii propuse la Spitalul 
Judeţean de Urgenţă Târgovişte. 
          Se dă cuvântul domnului Petrescu Radu pentru prezentare. 

Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu - Dacă sunt întrebări, observaţii? Dacă nu 
sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      33  
Cine este împotrivă ?   0  
Se abţine cineva ?        0  
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare privind achiziţia  
activelor fixe la Centrul Militar Judeţean Dâmboviţa în anul 2016. 

 Se dă cuvântul domnului Niţă Marius pentru prezentare. 
Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu - Dacă sunt observaţii? 
Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Domnule Niţă, la punctul 3, cei de 

la ISU vor să achiziţioneze 3 autoturisme, marca Logan – Dacia. Dumneavoastră aţi 
spus acolo „până în 16 mii euro”. Nu aţi putea să luaţi două bucăţi la 16 mii de euro, ce 
maşină vreţi să achiziţionaţi dumneavoastră? 

Domnului Marius Niţă – În acest moment Centrul Militar are o Dacia „Logan” şi 
o Dacia „1310”. Ne trebuie un autoturism mai mare, întrucât acesta este folosit pentru a 
merge în munte, în multe zone unde accesul este greu…pe unde nu poate circula orice 
fel de maşină. 

Domnul Consilier Sorin Ion – O chestiune pur tehnică - xerox - este nume 
propriu, este copiator! 

Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu – Da, aşa este, modificaţi la toate! 
Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       33  
Cine este împotrivă ?    0    
Se abţine cineva ?         0  
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

achiziţia mijloacelor fixe în anul 2016, la Inspectoratul pentru Situaţii de Urgenţă 
„Basarab I" Dâmboviţa. 
          Se dă cuvântul domnului Păunescu Valerică pentru prezentare. 

Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu – Dacă sunt întrebări?  
Domnul Consilier Mihai Trifan – Domnule preşedinte, l-aş întreba pe dânsul, ce 
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facem cu zona de munte pe timp de iarnă pentru maşinile de pompieri care, din punctul 
meu de vedere, este necesar să coboare, nu să urce? Mă refer la zona pentru depozitarea 
sau garajul maşinilor respective. 

Domnului Păunescu Valerică – Referitor la zona de munte dorim să constituim 
în zona peştera efectuarea unui punct de intervenţie, format dintr-un echipaj şi cu o 
autospecială. Aceasta o vom supune spre aprobarea consiliului, în viitorul apropiat, în 
funcţie de oportunităţi şi posibilităţile financiare.  

Domnul preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Vă supun aprobării 
dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        33 
Cine este împotrivă ?    0  
Se abţine cineva ?         0    
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planurilor de ocupare a funcţiilor 

publice pentru aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Dâmboviţa şi 
instituţiile publice subordonate pentru anul 2016. 
         Se dă cuvântul doamnei Stan Manuela pentru prezentare. 
         Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc mult! Întrebări dacă sunt!           
Nu sunt! Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de funcţii şi 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Dâmboviţa.  
          Se dă cuvântul doamnei Stan Manuela pentru prezentare. 

În acest moment, intră în sala de şedinţă domnul consilier Vasile Claudiu 
Ionuţ. Prezenţă: 33 + 1 = 34 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc mult! Întrebări dacă sunt? Nu 
sunt! Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?       0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare a cheltuielilor 

de investiții în anul 2016 pentru elaborarea strategiilor pe axe și/sau programe, 
documentațiilor tehnico-economice, cererilor de finanțare, studiilor, proiectelor 
tehnice, expertizelor, consultanței, asistenței tehnice şi altor cheltuieli asimilate 
investițiilor, necesare implementării viitoarelor obiective cu finanțare externă ce 
urmează să fie promovate de Consiliului Județean Dâmbovița. 
         Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 
         Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc mult! Întrebări dacă sunt?          
Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 
achiziţia de dotări necesare aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Dâmboviţa, în anul 2016. 
          Se dă cuvântul domnului Radu Sorin pentru prezentare. 

 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? Nu sunt! 
Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?    34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?      0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Am înţeles, domnul Paraschiv, că aţi fi 

vrut să întrebaţi ceva, dar am observat târziu. 
Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Serviciul de monitorizare 

investiţii, ar trebui să analizeze solicitarea cererilor directorilor. Într-o parte PC-urile 
sunt 3.000 de lei, într-o parte sunt 5.000 lei! Laptop-urile sunt 7.000 de lei într–o parte, 
în alta sunt 4.000 de lei! Numai ce avem în şedinţa aceasta! Ar trebui ca sistemul de 
monitorizare de investiţii, să redea…nu ştiu, medie mediată. La PC-uri, laptop-uri şi la 
xerox-uri, să fie o egalizare între serviciile acestea! 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – E în regulă! Deci, toate achiziţiile acestea 
o să le facem, le punem într-un singur caiet de sarcini şi se vor cumpăra toate în aceleaşi 
condiţii! Sunt şi diferenţe legate de anumite performanţe! Deci, nu toate sunt acelaşi 
lucru!   

8. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru asocierea 
judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu municipiul Târgovişte, 
unităţile administrativ teritoriale: Aninoasa, Comişani, Dragomireşti, Lucieni, 
Răzvad, Şotânga, Ulmi şi Văcăreşti, prin consiliile locale ale acestora, Universitatea 
Valahia din Târgoviște și S.C. A.I.T.T. S.R.L. Târgovişte, în vederea elaborării, 
implementării şi monitorizării Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană (S.I.D.U.) la 
nivelul municipiului Târgovişte şi zonei funcţionale urbane pentru accesarea unor 
proiecte prin P.O.R. 2014-2020, Axa 4 ”Sprijinirea dezvoltării urbane durabile”. 
         Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 
         Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? 

Dacă nu sunt întrebări, vreau să vă informez că astăzi am primit un proiect al 
ghidului pentru această Axă 4. Municipiul Târgovişte este principalul beneficiar. Lista 
lungă, Liviu Stoica, mă corectezi, înseamnă proiecte de vreo 100 de milioane, lista 
scurtă de 31,7 milioane de euro. Evident că banii vor merge, în primul rând, pentru 
municipiul Târgovişte, dar interesează localităţile din jur pe componenta de transport cu 
mijloace moderne nepoluante. Pe viitor, sigur, că pot fi şi alte oportunităţi de investiţii. 
Lista trebuie să fie cât mai largă şi pot beneficia acele unităţi administrativ-teritoriale, 
care sunt în vecinătatea Târgoviştei. Nu am vrut să ne ducem mai mult de această limită, 
pentru că lucrăm foarte greu. Chiar la prima şedinţă de punere în temă a unităţilor 
administrativ-teritoriale, am avut din 10-11 localităţi, prezente 6.  

Deci, se lucrează greu şi interesul nu este peste tot acelaşi. Săptămâna viitoare va 
fi o şedinţă la ADR Sud Muntenia pe acest subiect şi o să venim şi cu precizări 
suplimentare.  

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre.  
Cine este pentru ?     32 
Cine este împotrivă ?     0 
Se abţine cineva ?              2 ( Liviu Stoica, Adrian Dumitru) 
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Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Domnul Liviu Stoica, pentru că este 

administrator public la primăria Târgovişte şi domnul vicepreşedinte, pentru că a avut 
legături profesionale cu una din părţile din contract. 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Dâmboviţa nr.254/05.08.2015 privind modificarea componenţei Comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului şi urbanism, a Regulamentului de organizare şi funcţionare a 
acesteia şi a formularelor necesare în procesul avizării documentaţiilor de urbanism 
şi de amenajare a teritoriului. 
         Se dă cuvântul domnului Tonea Ovidiu pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Mulţumesc! Întrebări dacă sunt, vă 
supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
10. Proiect de hotărâre privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 

Judeţean Dâmboviţa cu unităţile administrativ teritoriale: Dărmăneşti, Vlădeni şi 
Perşinari prin consiliile locale ale acestora, pentru realizarea documentaţiilor 
“ACTUALIZARE PLAN URBANISTIC GENERAL” şi “REGULAMENT LOCAL 
DE URBANISM”. 
         Dau cuvântul domnului Tonea Ovidiu pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? Nu sunt!  
 Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?        34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului şi a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţii “Amenajare parc public de agrement şi  loisir 
UM Gară” Târgovişte, B-dul Regele Carol I nr.51. 
          Se dă cuvântul domnului Tonea Ovidiu pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? Nu sunt!  

Dacă nu sunt întrebări, vreau să vă informez că vom încerca să găsim o finanţare! 
Anul trecut Agenţia Fondului de Mediu avea intenţia să organizeze o sesiune 

pentru depunerea de proiecte prin Fondul de Mediu de parcuri în municipii şi oraşe. 
Schimbările care s-au produs acolo în ultimele luni, au întârziat probabil această sesiune. 
Am discutat cu actuala conducere de la Fondul de Mediu, mi-au spus că menţin intenţia 
aceasta.  

Deci, vom depune proiect dacă vor deschide vreo sesiune; dacă nu, vom valorifica 
acest proiect chiar în cadrul unuia dintre proiectele de pe lista scurtă a municipiului 
Târgovişte în strategia integrată de dezvoltare urbană. 

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea redevenţei ce revine Consiliului 
Judeţean Dâmboviţa de la Registrul Auto Român – R.A. pentru al III-lea an de 
concesiune a terenului în suprafaţă de 10000 mp situat în municipiul Târgovişte,             
B-dul Regele Carol I nr.51.  
          Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt?  
 Domnul director, vă întreabă domnul Trifan de investiţie, nu? Este în procedură 
de achiziţie publică noul sediul al Registrului Auto Român! Lucrurile merg înainte, cum 
au fost stabilite!  
 Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru ?       32 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?        2 ( Ivan Gheorghe,  Ana Constantin) 
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnii consilieri Ivan Gheorghe şi Ana 

Constantin au calitate de salariaţi la această instituţie! 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare în vederea 

achiziţionării unui autoturism. 
          Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt?  

Deci, este aceeaşi situaţie pe are o ştiţi de anul trecut! Anul trecut, am înlocuit 
două autoturisme cu vechime foarte mare, din anul 2004, cumpărate. Mai înlocuim încă 
unul (cu aceeaşi vechime) prin această achiziţie. 

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
14. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a imobilului  

„Casa de oaspeţi” situat în Târgovişte, Bd. Carol I nr.3.  
         Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
         Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Dacă sunt intervenţii? 

Domnul Vicepreşedinte Marin Antonescu – Domnul preşedinte, ţin să vă 
informez că după ce comisia, hai să-i spunem  specială, stabilită de dumneavoastră, de 
consiliu, pentru a analiza soluţiile posibile de aplicat pentru cele două imobile (sigur, 
obiectul era mult mai larg, se referea şi la celelalte obiective, date în concesiune la 
Carpatmontana), v-a propus soluţiile ce ar fi de urmat, aparatul tehnic a pregătit 
proiectele de hotărâri cu privire la concesionarea atât a "Casei de oaspeţi", cât şi a 
Cabanei "Podu cu Florile".  

În urma discuţiilor cu dumneavoastră, ne-am perfecţionat îndoiala sau mă rog, 
reţinerea la baza de calcul pentru determinarea pragului redevenţei minime de la care ar 
trebui plecat în procedura de licitaţie. 

 Tot în urma discuţiei cu dumneavoastră, am stabilit ca să informăm colegii în 
şedinţele de comisii, despre aceste reţineri pe care le-am exprimat. În comisii, au rezultat 
două puncte de vedere:  

- un prim punct de vedere – pragul de la care ar trebui să plecăm, ar trebui să se 
situeze undeva la 120.000 şi, 

-  al doilea punct de vedere, mai apăsat exprimat în comisia economică şi 
juridică, că ar trebui să facem o evaluare comercială a acestui obiectiv pe care toţi îl 
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vedem ca unul cu totul şi cu totul deosebit, din multe puncte de vedere, nu numai poziţia 
sa în municipiul Târgovişte în zona 1, de o valoare comercială care să ne dea pe formula 
pe care aparatul tehnic o uzitează în situaţii de acest tip, cu un prag de pornire mai realist 
şi, abia după aceea, să putem să ne exprimăm cu toţii, în cunoştinţă de cauză.  

Personal, eu, sunt înclinat să cred că această a doua poziţie, ar fi una mai 
riguroasă, pentru că s-au exprimat puncte de vedere, exemple diferite. Toată lumea 
consideră un obiectiv aparte. Sigur, că însăşi concesionarea lui prin licitaţie publică, lasă 
sentimentul multora dintre noi, că este un eşec managerial administrarea acestui 
obiectiv.  

 Dar, dacă tot ne produce pierderi şi dacă tot prin legea bugetului, art. 53, ne este 
interzis să investim vreun leuţ acolo, eu cred că ar trebui să gândim o soluţie judicioasă, 
pe a doua variantă pe care v-am prezentat-o, să amânăm acest punct de vedere, să 
conchidem că ar trebui făcută până la urmă, o expertiză a acestui obiectiv, pentru că 
trebuie să vă informez că, la valoarea actuală contabilă, ca să zic aşa,  valorează vreo 
420-480 de mii lei, ceea ce este departe de valoarea lui reală, din considerente pe care  
le-am enunţat mai sus. Mulţumesc!  

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Am văzut că dumneavoastră aţi 
pus amortizarea acestui imobil la 60 de ani. Între 40 şi 60 de ani, dar aţi mers pe 60. 

 În primul rând, aceasta este un monument istoric şi taxa de redevenţă se 
calculează altfel pentru un monument. Pentru a concesiona monumente, se poate face 
licitaţie şi cu agenţi economici străini, nu numai…Aşa scrie în lege. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Am o rugăminte: am mai spus la o 
şedinţă, discuţiile le purtaţi prin intermediul preşedintelui, că aşa spune regulamentul! 

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Deci, calculul de redevenţă a fost 
calculat la 40 de ani. "Casa de oaspeţi" este monument istoric, nu poţi să calculezi la 60 
de ani sau la…se calculează altfel redevenţa! Uitaţi-vă la Ordonanţa nr. 21 din 2006! 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Bun! Mulţumesc, domnul Paraschiv! 
Domnul Consilier Mihai Trifan – Într-adevăr, sunt nişte lucruri la care…ar trebui 

să facem referire la codul fiscal şi condiţiile în care ar trebui să ne referim la codul 
fiscal! Să ne gândim că ne referim şi la banii noştri! În condiţiile în care este un 
monument istoric, sunt taxe şi impozite mai mici. Propunerea domnului Antonescu este 
pertinentă şi, mai sunt nişte lucruri care ar trebui rezolvate! Într-o şedinţă care are 53 - 
54 de puncte pe ordinea de zi, nu putem să votăm în cunoştinţă de cauză. Mulţumesc!  

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Bun! Alte opinii? 
 Stimaţi colegi, vreau să vă spun câteva lucruri! Domnul Antonescu a făcut 

referire la ele! Direcţia de administrare a patrimoniului, a întocmit un proiect de 
hotărâre, în care aveam o taxă de concesiune extraordinar de mică, 10.000 de euro pe an 
(40.000 de lei). Am respins-o de plano, că nu vreau să aibă nimeni probleme şi nici să 
dau curs unora care speculează orice iniţiativă de tipul acesta. Am înţeles că în comisii 
aţi pornit de la nişte criterii de piaţă. Am ajuns la o sumă mai mare!  

Ieri, am avut o discuţie cu mai mulţi colegi şi în afara cadrului oficial (să spunem  
al consiliului), o discuţie informală şi cred că este nevoie să facem două expertize: 

- o expertiză pentru evaluarea imobilului, ca şi construcţie, ţinând cont de 
calitatea de monument istoric pe care o are şi, 

- o  a două expertiză , prin care să determinăm valoarea de piaţă a concesiunii sau 
închirierii, pentru că eu vreau să vă spun că, nu am putut să înţeleg de la domnul 
Măţăoanu, de ce facem concesiune şi de ce nu o închiriere? Dacă facem o concesiune, 
ar trebui să ne gândim foarte bine care sunt bunurile de preluare şi eventual pentru cel 
care primeşte "Casa de oaspeţi" în concesiune pe 10 ani de zile,  (bunurile de preluare, 
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însemnând în special lucrări), să revină de drept, în deplina proprietate a consiliului, 
fără niciun fel de despăgubire! Că, altfel nu are rost să facem concesiune şi facem o 
închiriere simplă, cu o clauză pusă în contract, potrivit căreia, dacă chiriaşul face  
anumite investiţii, le poate face numai cu acordul nostru şi cu o deducere pentru o 
anumită perioadă, din cuantumul lunar al chiriei!  

Dar, ca să nu avem nici un fel de suspiciuni, pentru că am văzut că sunt şi tot felul 
de comentarii, inclusiv în presa locală, vă rog să fiţi de acord să facem aceste două 
expertize! O să le facem într-o perioadă foarte scurtă de timp, în aşa fel încât, în 
februarie, să putem să luăm o decizie în cunoştinţă de cauză.  

Pentru cei care speculează pe subiect, îi informez că sunt cel puţin trei societăţi: 
una a depus o solicitare scrisă, dar s-au interesat încă două societăţi comerciale, de 
preluare a acestui imobil, în vederea desfăşurării de activităţi comerciale de alimentaţie 
publică, turism, agrement.  

Deci, vă supun aprobării propunerea făcută de domnul Antonescu, de amânare a 
proiectului, pentru a realiza cele două expertize pe care mi le-au propus şi colegii din 
Partidul Naţional Liberal. 

Cine este pentru ?        34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
Proiectul de hotărâre s-a AMÂNAT. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Revenim în luna februarie cu acest 

proiect.  
15. Proiect de hotărâre privind concesionarea prin licitaţie publică a imobilului 

aferent Cabanei Podu cu Florile.  
          Dau cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? 

De asemenea, vă rog să facem comentariile sau să aducem la cunoştinţa 
consilierilor, discuţiile din comisiile de specialitate şi sigur, la cunoştinţa presei. 
 Domnul Consilier Ioan Ferariu – Şi în comisiile de specialitate s-a discutat mult 
problema Cabanei "Podu cu Florile"… În documentaţia pe care o s-o facem în a găsi un 
concesionar, trebuie neapărat să prindem şi faptul că această cabană a fost gândită, de 
fapt, ca refugiu, chiar dacă proiectul este de cabană, modul în care este amenajat 
interiorul ei… şi nu aş vrea să se întâmple ceva în zonă şi să nu fim în stare să folosim 
această unitate ca refugiu, deşi o avem de ani de zile. Deci, aş ruga ca în documentaţia 
pe care o facem,  cel care o va prelua să aibă obligaţia să o trateze şi ca refugiu, să aibă 
permanenţă 24 din 24.  

În al doilea rând, aş vrea ca neapărat (acum există o soluţie provizorie, cu costuri 
mici), pentru a face ca această cabană să fie funcţională, având două surse de alimentare 
cu energie electrică - una cu panouri solare şi una cu grupul electrogen, neapărat, cabana 
să fie racordată la sistemul naţional de energie! Vreau neapărat, într-un fel să obligăm pe 
cel care preia, să facă acest racord, urmând la sfârşitul celor 10 ani de zile să evaluăm cât 
a costat sau costă investiţia şi să contribuim cu cota-parte! 

Deci, astea două probleme:  
- să prindem că are regim şi de refugiu şi, 
- să încercăm să-l obligăm să facă racordul la energie. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – În regulă! Alte intervenţii? 
Domnul Consilier Dragoş Paraschiv – Domnul Măţăoanu, taxa de redevenţă şi la 

acest obiectiv este calculată tot între 40 şi 60 de ani. Dacă o calculăm la valoare maximă, 
taxa de redevenţă va fi foarte mică. Dacă este refugiu, dacă este cabană sau dacă este 
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motel, este între 28 şi 34 de ani. Aşa stipulează legea - catalog de mijloace fixe. Cabana 
este prinsă undeva la vreo 17 miliarde, iar mijloacele fixe - mobilierul  este prins la vreo 
6 miliarde. Amortizarea şi pe aceste mijloace fixe, ar ridica taxa de redevenţă destul de 
mult. Trebuie să spunem că, dacă avem între 40 şi 60 de ani, se ia valoarea minimă, 
pentru că acolo este exploatare maximă. Maximă, ar fi dacă este exploatată în mod 
normal! Adică, nu ştiu, dacă mi-o închiriaţi mie sau cuiva, este exploatare intensivă, este 
obiectiv turistic acesta! Taxa redevenţă ar trebui să fie pe o perioadă mai scurtă, undeva 
la 28 de ani. Am văzut că este prins în planul de investiţii această cabană cu racord la 
Electrica, vreo 3 miliarde. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Da! Rugămintea, haideţi, că este o 
discuţie prea serioasă să o ducem în derizoriu.  

Deci, domnul Paraschiv, am înţeles cu 40 – 60 de ani!  Propunerea pe care o 
aveţi…nu–i corect determinat cuantumul redevenţei? 

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Nu! Catalogul de mijloace fixe pe 
2015, stipulează clar că este refugiu. Şi, dacă este cabană şi dacă este altceva este 28 şi 
34 de ani, dar nu s-a luat în considerare faptul că este exploatare intensivă acolo… 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Bun! Aţi făcut un calcul pe subiectul 
acesta? 

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Nu am făcut! 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Păi, rugămintea mea la dumneavoastră, 

sigur că este foarte bine că discutăm în plen, dar la comisii am fi putut să discutăm 
treaba aceasta foarte aplicat, să facem calcule, să putem să determinăm corect. 

 E în regulă, am reţinut observaţia! Domnul Măţăoanu,vă rog să fiţi pregătit să 
spuneţi exact cum aţi determinat redevenţa, care este cuantumul anual? Să spuneţi în 
caietul de sarcini (eu nu am găsit, poate mi-au băgat hotărârea în formă iniţială) care 
sunt bunurile de preluare şi care este regimul lor juridic, la momentul la care se închide 
contractul de concesiune şi ce alte obligaţii are concesionarul?  

Deci, în caietul de sarcini iniţial, nu era trecut nimic de genul acesta şi mă refer 
aici dacă am trecut ceva legat de zidul de sprijin sau modalitate de protecţie pentru 
această cabană. Domnul Antonescu, vă rog să informaţi consiliul cu privire la discuţiile 
din comisii. 

Domnul Vicepreşedinte Marin Antonescu – Domnul preşedinte, în primul rând, 
vreau să subliniez că toată lumea a fost orientată, sigur, fiecare cu comentariile pe care 
le-a considerat necesare, spre concesionarea acestui obiectiv, spre finalizarea 
concesionării. Aş adăuga şi faptul că şi suma a părut multora (toţi consilierii au mers în 
sensul acesta), una acoperitoare pentru ce a rezultat după calculele pe care le-am impus 
în a doua variantă, dacă nu mă înşel, 29.000.  

Eu aş vrea să fac un singur comentariu! Sigur că toţi putem avea un punct de 
vedere cu privire la ce obligaţii transferă! În partea de obligaţii, fac 
parte…confidenţialitatea demersului în cazul în care vor fi mai mulţi licitanţi. Ele se 
constituie ca şi criterii de departajare.  

În al doilea rând, dacă mergem prea departe în a stabili condiţii unei societăţi care 
vrea să producă profit, îl condiţionăm şi s-ar putea să-l împiedicăm să producă profit şi 
să ajungă în aceeaşi situaţie.  

De exemplu, şi vreau să fiu foarte scurt, dacă îl oblig pe el să se racordeze la 
reţeaua naţională de energie electrică, în condiţiile în care nouă ni se pare neconvenabil 
şi împovărător, îmi dau seama că probabil nu o să avem doritori. Până la urmă, pentru a 
desfăşura activitate normală, noi putem să îl ghidăm spre un anume tip de abordare, prin 
condiţiile de exploatare pe care le impunem. Dacă vrea să facă turism, dacă vrea să facă 
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cazare, e clar că îi trebuie şi energie, îi trebuie şi căldură. Dacă obţine această energie pe 
alte căi neconvenţionale, este treaba lui! În final, ca bunuri de preluare, acolo, sigur, 
probabil nu vom avea mare lucru, decât dacă evocăm posibilitatea şi altor investiţii în 
zonă, care sunt necesare pentru a pune mai bine în valoare acest obiectiv şi aşa cum este 
el încadrat în spaţiul natural, care este unul de excepţie. 

 Personal, cred că şi asta se constituie tot ca un eşec managerial, al celor care l-au 
administrat şi vreau să vă spun că, în ceea ce mă priveşte, sunt convins că şi 
dumneavoastră aveţi aceeaşi impresie. Nici măcar nu avem un criteriu de..standard, 
criteriu de eficienţă normal, într-o tentativă eşuată a unui agent economic, care, sigur, nu 
face parte din domeniu şi asupra căruia să avem pretenţii excesive. Dar, asta este viaţa! 
Dacă apreciem că aşa cum a apreciat şi comisia, constituită în acest sens, că mergem pe 
acest drum, haideţi să mergem în condiţii de piaţă normale şi să-i determinăm pe cei care 
sunt interesaţi, prin condiţii referitoare la exploatare şi cum spunea domnul Ferariu, 
inclusiv prin inserarea în contract, obligaţia lui specifică unui refugiu, de a asigura 
cazare în condiţii de dificultate pentru oricine vine acolo, fără condiţii comerciale. 
Mulţumesc! 

Domnul Consilier Mihai Trifan – Domnule preşedinte, să poţi să închiriezi o 
pagubă şi să câştigi ceva, este foarte greu, pentru că nu avem toate datele. Am spus şi în 
comisii, trebuie să-i rugăm pe cei de la Electrica, să vedem dacă pe plan naţional sau pe 
plan judeţean, de extindere a reţelei electrice, este prinsă şi acea zonă. Ca să poţi să spui 
cuiva că închiriezi şi spui să faci refugiu, să nu–i iei nici un ban, este foarte greu. V-aş 
propune, nu ştiu dacă deranjează sau nu, să luăm toate aceste date, să aprofundăm toate 
informaţiile pe care le avem şi dacă sunteţi de acord să o amânăm şi pe aceasta pentru 
următoarea şedinţă. Nu cred că celor două comisii, economice şi juridice, le este greu să 
facă acest lucru. Mulţumesc mult! 

Domnul Consilier Ioan Ferariu – Domnule preşedinte, eu am stat de vorbă cu 
RENEL-ul vis-a-vis de acest subiect şi în viitorul apropiat, nu există nici o posibilitate 
de a face o reţea pentru locul acesta. Eu spun că o reţea şi curentul electric dus acolo, ar 
valorifica mult mai bine şi zona şi pot să mai facă şi alte activităţi acolo, care ar 
beneficia de…Insist foarte mult ca, cel care va prelua cabana să facă în aşa fel încât să 
avem energie electrică. Chiar în memoriu de la proiect, scrie: această cabană, nu poate 
funcţiona fără racord energetic la sistemul naţional.  

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnul Ferariu, vis-a-vis de solicitarea 
de amânare, dacă aveţi un punct de vedere? 

Domnul Consilier Ioan Ferariu – Eu zic ca este mai important să testăm piaţa, să 
vedem dacă există un amator. Că, dacă nu există un amator, trebuie să-i lăsăm deoparte 
şi să ne apucăm în mod serios să valorificăm acest obiectiv. Vreau să vă spun că nu 
avem încă nici aprobarea ISU. ISU trebuia să meargă să verifice ce s-a făcut în urma 
controlului lor. Am făcut solicitarea aceasta din februarie 2015, nu s-a putut ajunge 
acolo din motive de zăpadă. Ni s-a trimis documentaţia înapoi şi aşa a rămas. Ei trebuie 
chemaţi acum să verifice. Eu spun că ar fi bine ca la acest obiectiv să dăm drumul cu 
corecţiile respective la o tentativă de a vedea dacă avem amatori şi în funcţie de acesta, 
putem să luăm o decizie constructivă: ori ne apucăm noi să o facem, ori mergem mai 
departe cu… 

Domnul Consilier Jean Popescu – Domnule preşedinte, stimaţi colegi, eu zic să 
trecem la fapte, că pierdem şi timp şi bani în fiecare zi. Mulţumesc!  

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – Acolo este pretabil pentru un 
camping.     Nu este un camping în tot muntele! 
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Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Am să fac câteva precizări, faţă de mai 
multe lucruri spuse aici. 

Domnul Consilier Florin Antoniu – În comisii s-a discutat, referitor la energia 
electrică, de posibilitatea montării unui sistem de energie alternativă şi există teren, 
există un hectar de teren unde se pot monta panourile fotovoltaice. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Domnul Măţăoanu,  vă rog 
să reveniţi cu explicaţii suplimentare. 

Domnul Nicolae Măţăoanu – Problema legată de conectarea bunului imobil la 
sistemul energetic este prevăzută în caietul de sarcini, în contractul-cadru, precum şi în 
anexa 5, unde este documentaţia de atribuire. Este un criteriu care va fi analizat de către 
comisia de evaluare, unde se face precizarea ce investiţii face şi în mod concret, este 
prevăzută alimentarea cu energie electrică şi rezolvarea problemei cu zidul de sprijin.  

Cu privire la bunurile de preluare, din punctul meu de vedere, la această dată se 
poate discuta numai de bunuri de retur, care sunt ale proprietarului, ale concedentului şi 
bunurile proprii, care sunt ale concesionarului, pe care le aducem în investiţia respectivă. 
Bunurile de preluare apar pe parcursul derulării contractului de concesiune. Iar în ce 
priveşte redevenţa, trebuie să vă informez că imobilul respectiv este înscris în evidenţa 
contabilă administrativă şi se pot face activităţi comerciale, că sunt încadrate la o durată 
normală de funcţionare de la 40 la 60 de ani, conform hotărârii contractului 2139/2004 şi 
că în această situaţie, fiind un obiectiv de investiţii de curând pus în funcţiune, s-a putut 
opta pentru valoarea clădirii, şi respectiv a terenului respectiv şi s-a mers pe durata 
maximă  a termenului de 60 de ani, întrucât dacă s-ar merge pe un 10-15 ani, ar trebui să 
ajungem la o redevenţă în jur de 6-7 ori mai mare, în jur de 300 de mii de lei, care mi se 
pare greu de acceptat de către un concesor.    

 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnul Măţăoanu, am avut câte o 
discuţie faţă de modul cum pregătiţi anumite lucrări. Explicaţi-mi şi mie, pentru ce 
trebuie să concesionăm noi, 9.000mp de pădure? Doar aşa ca să scăpăm de ea sau de 
ce?Care este proprietatea consiliului!  

Domnul Nicolae Măţăoanu – S-a făcut o propunere ca acolo, în spatele cabanei 
se poate ajunge să se realizeze un camping cu rulote. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Stimaţi colegi. Situaţia este următoarea: 
noi, avem acolo o pierdere în fiecare an de 200.000 – 300.000 lei vrchi, pentru că nu am 
făcut nimic. Este adevărat că am prevăzut în buget o poziţie  la investiţii, pentru 
alimentare cu energie electrică, pentru că dacă nu vine nimeni la concesiune, ceva 
trebuie să facem, nu putem lăsa lucrurile în situaţia de astăzi.  

De aceea, eu v-aş propune să scoatem suprafaţa aceasta de 9203m de pădure, din 
obiectul concesiunii, să rămână suprafaţa de 800 mp curţi construcţii, clădirea  - 
demisol, P+2 şi bunurile mobile din dotarea clădirii. Să lăsăm preţul care a rezultat din 
formula de calcul aplicată de 29.600. Înţeleg că majoritatea dintre dumneavoastră aţi 
achiesat că este un început şi porniţi de la împrejurarea că nu este o cabană de lux, că 
este o cabană cu foarte multe utilităţi comune, cu dormitoare mari, cu mai mult paturi, a 
fost gândită într-un anume fel. 

 Şi, în al doilea rând, porniţi şi de la ideea că nu există nici un fel de clientelă, nici 
un fel de vad comercial creat acolo ca să poţi să pretinzi o sumă foarte mare astăzi, faţă 
de "Casa de oaspeţi" care are  prin aşezare, vad comercial şi a avut de-a lungul timpului 
o anumită clientelă, mai bună sau mai puţin bună. Şi, pornind de la aceste lucruri, eu vă 
propun, deci cu această modificare la suprafaţă, să încercăm să concesionăm.  

Avem o solicitare de la societatea comercială care administrează cabana Bolboci, 
o a doua solicitare scrisă, înregistrată şi un al treilea solicitant, s-a prezentat la mine, este 
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o firmă din judeţul Prahova. Nu a făcut până astăzi o solicitare scrisă, dar şi-a arătat 
interesul pentru concesiune. Ca să nu ne mai închipuim fiecare că nu ştiu ce se ascunde. 
Oricine poate să vină la licitaţii, sunt licitaţii publice, le publicăm cum spune legea.  

Domnul Vicepreşedinte Marin Antonescu – Domnul preşedinte, aş vrea să fac o 
subliniere care mi se pare aproape obligatorie. Se poate întreba cineva mai puţin 
cunoscător, de ce neapărat trebuie să facem asemenea obiective la piaţă, ca să spun aşa. 
Pentru simplul motiv, că azi dimineaţă am discutat cu domnul Măţăoanu şi cu aparatul 
tehnic, ce facem cu "Casa de oaspeţi", în condiţiile în care amânăm acest punct de pe 
ordinea de zi, pentru că noi nu putem cheltui nici măcar 1 leu, conform legii bugetului şi 
s-a ridicat obiecţia clară: "domnul Antonescu, este frig, îngheaţă alea pe acolo, că ni s-au 
prezentat cheile." În situaţia acesta suntem şi putem fi în continuare şi cu cabana "Podu 
cu florile" şi cu orice alt obiectiv, de acest tip care reprezintă un eşec al abordărilor 
noastre comerciale, prin societatea pe care am creat-o, pentru că, este evident că voinţa 
legiuitorului, să nu ţină niciun consiliu, nicio primărie, nicio unitate administrativă, 
niciun obiectiv cu valenţe de piaţă. Şi atunci, avem acest tip de problemă.  

Sigur, o să rezolvăm şi la "Casa de oaspeţi", o să vedem ce se întâmplă şi cu acest 
obiectiv, pentru că pe acest an, începând cu 1 ianuarie, noi nu putem nici măcar căldura, 
să nu ne-ngheţe instalaţia, nu putem cheltui nici un ban. Asta este viaţa! Şi, din acest 
motiv, trebuie să găsim soluţii judicioase, cât mai judicioase pentru interesul public. 
Regula momentului este: soluţii de piaţă. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Cu precizarea, că scoatem suprafaţa de 
pădure (dacă trebuie să facem un camping, îl facem noi, administraţia sau îl putem gândi 
separat într-un parteneriat public-privat), vă propun să supun aprobării dumneavoastră 
proiectul de hotărâre, cu amendamentul acesta şi să încercăm să testăm piaţa, să vedem 
care sunt rezultatele. 

Cine este pentru ?      32 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        2 (Dragoş Paraschiv, Petre  Marin) 
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social şi 

mandatarea reprezentanţilor A.G.A. pentru majorarea capitalului social la S.C.“Parc 
Industrial Priboiu” S.A. 

Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Domnul Consilier Ioan Ferariu – Domnul preşedinte, eu am înţeles că acolo, în 

urma unei neglijenţe, instalaţia s-a distrus, instalaţia proiectată şi executată. Şi, am 
înţeles că se urmăreşte cu aceşti bani,  să se refacă această instalaţie. Eu sunt de acord, 
că trebuie să o refacem, că altfel nu primim avizul, dar trebuie neapărat gândit că pe 
viitor să nu se mai repete, pentru că dăm o grămadă de bani acum şi refacem instalaţia şi 
mai e unul care nu închide robinetul  sau nu goleşte instalaţia şi o distrugem din nou. 
Deci, pe proiectul vechi unde încercăm să reconstituim instalaţia, este o greşeală. 
Trebuie neapărat reproiectată şi gândită în aşa manieră, încât să limităm posibilitatea 
unei greşeli care să ne aducă înapoi la situaţia aceasta.  

Domnul Director Ion Joiţa – Vis-a-vis de acest subiect, este o formulă conform 
legislaţiei în vigoare, respectiv Legea nr. 307, Ordinul adminstraţiei şi internelor nr. 163, 
care prevede obţinerea obligatorie a acestei autorizaţii de funcţionare a acestui parc, este 
impetuos necesară, zic eu şi o zic în baza legislaţiei respective şi propun ca acest 
obiectiv să fie dus la îndeplinire. Parcul va fi supus unei expertize tehnice, aşa încât 
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partea respectivă să intre într-o reparaţie capitală, în aşa manieră încât să avem un temei 
legal. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnule director, trimitere la Legea nr. 
307, ordinul nu ştiu care, rugămintea este să  luaţi în calcul ce v-a spus domnul Ferariu, 
că se pricepe, acesta este primul lucru . 

Şi, al doilea lucru pe care vi-l spun eu astăzi, este ultima dată când Parcul 
Industrial Priboiu, mai vine la o majorare de capital social. 

 Deci, de acum înainte vă gospodăriţi sau, am o idee mai veche în cap, să unesc 
cele două parcuri şi să închidem un subiect, dar vă spun asta astăzi. Deci, fie începem să 
ne gospodărim, să funcţionăm pe criterii de piaţă, serios, fie, luăm măsuri care să 
genereze soluţii mai bune, prin reorganizare, aşa se cheamă în drept  - reorganizarea 
persoanei juridice. Mulţumesc mult! Dacă mai sunt întrebări pe subiectul acesta? 

Dacă nu, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre.     
Cine este pentru ?        34 
Cine este împotrivă ?     0 
Se abţine cineva ?          0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării judeţului Dâmboviţa la 

majorarea capitalului social al S.C. ”COMPANIA DE APĂ TÂRGOVIŞTE – 
DÂMBOVIŢA” S.A. 

Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – În regulă! Întrebări dacă sunt la proiectul 

de hotărâre? 
Domnul Consilier Ioan Ferariu – Am întrebat şi la comisii: pentru ce vă mai 

folosesc banii aceştia?  
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnul Ferariu şi stimaţi colegi, pentru 

toată lumea, este necesară o explicaţie completă: Compania de Apă are în derulare după 
cum ştiţi încă trei contracte, care sunt în termen, cu excepţia celui de la Moreni care este 
fazat pentru finanţare pe Programul Operaţional Infrastructură Mare, dar mai avem la 
Titu şi Găeşti în continuare cu termen de finalizare, undeva în luna iunie 2016.  

În al doilea rând,  avem opt contracte semnate pe economii care nu au putut fi 
finalizate şi care necesită acum acoperirea costurilor de către Compania de Apă.  

În al treilea rând, pe Programul Operaţional Infrastructură Mare, am convenit cu 
actuala conducere a companiei şi în cadrul ADI să refacem cererea de finanţare pentru 
exerciţiul 2014-2020, pentru că ea nu era nici completă şi sunt lucruri care au apărut 
între timp, cum este situaţia aceasta de la Pucioasa care necesită o investiţie, inclusiv în 
sursele de apă, în conducta de aducţiune şi, pentru motivul acesta vom reface cererea de 
finanţare. Suma prevăzută în POIM, pentru judeţul Dâmboviţa, este de 144 de milioane 
de euro. Avem nevoie şi aici de o cofinanţare corespunzătoare. Deci, din sursele 
companiei, din ajustarea preţului făcut acum, când s-a redus TVA-ul,  pentru că noi am 
menţinut acelaşi preţ, chiar dacă s-a redus TVA-ul, ca să putem constitui un fond de 
dezvoltare, necesar cofinanţării tuturor acestor lucrări. Nu-i suficient. Şi am propus, a 
propus compania după discuţii în cadrul ADI, participarea tuturor unităţilor 
administrativ-teritoriale care fac parte azi în adunarea generală sau vor să intre pe 
Programul Operaţional Infrastructură Mare,o majorare de capital cu 500.000 de lei la 
consiliul judeţean, cu 500.000 de lei la Primăria Târgovişte, cu 300.000 de lei la celelalte 
unităţi administrativ-teritoriale şi cu vărsarea capitalului în trei ani de zile, adică să avem 
bani pe măsură ce se implementează proiectul.  

Vă mai spun un lucru: avem şi blocaje create de comportamentul colegilor noştri 
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primari. Primăria Titu, de exemplu, Primăria Târgovişte sau Primăria Găeşti sunt trei 
beneficiari de fonduri pe POS-ul 1 şi nu şi-au achitat nici astăzi contribuţiile integrale la 
cofinanţarea proiectului. Lucru pe care ar fi trebuit să-l facă nu din 2015, chiar din 2014. 
Şi atunci, ca să putem să ducem lucrurile mai departe  avem nevoie de resurse 
financiare. Şi tot pentru că suntem, să zicem aşa, la un moment al adevărului spus într-o 
şedinţă de consiliu judeţean, avem o corecţie financiară pe care am suspendat-o doar, de 
240 de miliarde de lei, la care trebuie să ne gândim  cum o tratăm, mai devreme sau mai 
târziu. Să dea Dumnezeu să reuşim să convingem instanţele de judecată că lucrurile au 
fost în regulă la achiziţia publică. Dar, gândiţi-vă că există şi varianta B, în care 
instanţele de judecată şi-ar însuşi punctul de vedere, al organismului intermediar, care a 
făcut nota de constatare. Toate lucrurile acestea trebuie avute în vedere de noi, începând 
de astăzi. Nu va fi simplu! 30% vărsăm anul acesta şi apoi, 2017-2018, ca să putem să 
ducem lucrurile până la capăt şi compania să rămână în piaţă şi să răspundă şi criteriilor 
băncii care a creditat Compania de Apă pe aceste programe, până astăzi. 

Dacă mai sunt alte întrebări?  
Dacă nu mai sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       21 
Cine este împotrivă ?    9  
Se abţine cineva ?         3  
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
18. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare, Caietului de 

sarcini şi Procedurii în vederea achiziţionării a 10 apartamente cu destinaţia 
“locuinţe de serviciu” în perioada 2016 –2017. 

Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Mulţumesc! Întrebări dacă sunt? 
Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv  –  Domnul preşedinte, ar fi bine, 

anul acesta să luăm în considerare construirea unui bloc, al nostru, al consiliului 
judeţean, prin care să cazăm diverse persoane sau cum se poate aplica aici, 10 locuinţe şi 
să-l facem cu suprafeţele pe care le-a spus domnul Măţăoanu aici, suprafeţe 
generoase…sau să preluăm un  bloc ANL, de la municipiu.  

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  De la ANL de la municipiu, nu se poate 
prelua pentru că obligaţia ne aparţine nouă din bugetul propriu al judeţului, locuinţele 
ANL sunt făcute din bugetul Agenţiei Naţionale de Locuinţe şi au altă situaţie juridică.  

Al doilea lucru: nu este suficient timp să începem noi să facem, ne trebuie timp de 
proiectare, pentru că aveam şi eu în vedere o asemenea variantă şi mai încercăm încă o 
licitaţie pe piaţă, cu precizarea că ce am schimbat, putem cumpăra de la mai mulţi, că 
poate unul are două, unul are trei, şapte. Restul, ştiti, că aţi fost membru în comisie şi 
ştiţi foarte bine că preţul la care a primit oferta a fost foarte ridicat faţă de ceea ce 
înseamnă municipiul Târgovişte.  Înainte de a-i da cuvântul şi domnului Antonescu, eu 
vreau să vă propun să menţinem aceeaşi comisie, cea care a fost desemnată prin 
hotărârea consiliului judeţean nr. 243/05.08.2015, preşedinte - Olaru Luminiţa Elena, 
membri: Paraschiv Dragoş Florin, Moise Vasile, Dumitru Roxana,  Măţăoanu Nicolae, 
Tăbârcă Raluca şi Ştefănoiu Camelia. Şi, în caz de incompatibilitate sau absenţă, 
membri: Voicu Florin, Lăzărescu Ion şi Solomon Gabriela. Contestaţiile vor fi 
soluţionate de o comisie în componenţa: Radu Sorin - preşedinte, membrii: Costea 
Cristina şi Muşat Georgiana.  

Domnul Vicepreşedinte Marin Antonescu – Domnul preşedinte, vreau să  îi dau 
un răspuns domnului Paraschiv, să-i spun că, lipsa timpului ne-a făcut să menţinem acest 
proiect de  hotărâre şi, sigur, urgenţa achitării sarcinii pe care ne-am asumat-o faţă de cei 
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care ne-au predat terenul de la gară. Dar, avem şi o formulă comercială, un parteneriat 
public-privat, pe care nu l-am finalizat, suntem încă în discuţii cu mai mulţi parteneri, 
pentru ca, la gară, consiliul judeţean să construiască trei blocuri, pe un teren în suprafaţă 
de aproape 4000 m, care nu este propice altor investiţii publice, chiar de-a lungul axei de 
comunicare între gară şi linia de centură şi că, şi Primăria Târgovişte are  în proiect 
construcţia de trei blocuri, celebrele locuinţe pentru medici, dar nu numai, tot în zona 
gării, undeva paralel cu calea ferată uzinală.  

Deci, am avut în vedere şi această necesitate, pentru că şi în viitor vom avea o 
problemă de necesitate de spaţii şi pentru noi şi pentru alte scopuri, inclusiv cele 
municipale. Mulţumesc!  

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – E în regulă! Dacă mai sunt întrebări la 
proiectul de hotărâre? 

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv  –  Domnul preşedinte, se poate 
achiziţiona, pentru o derulare rapidă şi achiziţionarea unui proiect de bloc. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Domnul Paraschiv, aţi fost în comisie şi 
aţi văzut ce ne-a cerut ministerul de interne: locuinţe care să aibă trei camere, să fie 
decomandate, să aibă baie, să aibă WC de serviciu, să aibă suprafaţa minimă  de nu ştiu 
câţi metrii pătraţi. Acelea sunt condiţiile, pe acelea trebuie să le respectăm, pentru că 
altfel, era să fac greşeala aceasta vă spun astăzi, să cumpăr locuinţele (scria locuinţe, nici 
cu o cameră, nici cu două), dar aşa m-am gândit să îi întreb şi atunci, pentru că cei care 
au fost atunci în consiliu, nu s-au gândit, nu au întrebat de la început sau nu au stabilit ce 
locuinţe! Şi au venit şi au scos legea locuinţei şi au spus: "noi am făcut referire la legea 
locuinţei de serviciu şi locuinţa de serviciu trebuie să aibă trei camere, baie, WC de 
serviciu şi o suprafaţa minimă, de nu ştiu câţi metrii pătraţi." Am explicat la şedinţa 
anterioară, din decembrie.  

Şi, ca urmare, eu vă rog să aveţi în vedere să cumpărăm locuinţe noi, care 
corespund acestor criterii, indiferent unde, că nu o să fie toate într-un loc sau poate or să 
fie. Nu ştiu să vă spun! Dar, nu mai putem amâna pentru că mai avem exact un an şi 
vreo trei luni de zile şi noi trebuie să predăm centrul ISU, pe care-l finalizăm anul acesta 
(aţi văzut că l-am prins cu bani în buget) şi trebuie să dăm cele 10 locuinţe. Altfel, din 
nou o să avem o problemă cu terenul de la unitatea militară de la gară, unde deja am 
lucrat la foarte multe proiecte sau am făcut concesiuni, cum este cea pentru registrul 
auto. 

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat.  
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea normativelor de cheltuieli cu privire 

la consumul lunar de carburanți al autoturismelor din dotarea instituţiilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Dâmboviţa.  

Se dă cuvântul domnului Măţăoanu Nicolae pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Întrebări  dacă sunt la proiectul de 

hotărâre? 
Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 



 16 

20. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor economici, a 
cheltuielilor de cofinanţare şi a devizului general la obiectivele cu lucrări în 
continuare de drumuri şi poduri finanţate prin Programul Naţional de Dezvoltare 
Locală. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv  – Avem aici actualizat, după 

închiderea contractelor de achiziţie publică, anexa privind proiectare şi inginerie, studiu 
de fezabilitate. La modernizare DJ 701, Corbii Mari, aveţi decât SF, nu avem şi proiect 
tehnic? 

Domnul Director Vasile Dinu – Obiectivul de la Corbii Mari este licitat recent şi 
adjudecat, ca şi lucrări de execuţie, lucrările urmând a fi iniţiate în perioada când 
condiţiile meteo permit.  

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv  – Aici, proiect tehnic, detalii 
execuţie pe zero, decât studiu de fezabilitate apare. 

Domnul Director Vasile Dinu – Ele au fost realizate anterior! Lucrarea este 
contractată, ca şi lucrare de execuţie şi urmează a se derula în perioada următoare. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Adică, numai la contractul de execuţie, 
am diminuat cu 4%. 

Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv  – Am văzut că este proiectul tehnic 
pe zero. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Proiectul tehnic a fost făcut şi plătit în 
anii precedenţi. Am făcut licitaţia publică, s-a adjudecat în luna decembrie şi din 
execuţie nu s-a decontat nimic şi diminuăm cu 4% contractul, ca urmare a reducerii 
TVA-ului. Dacă mai sunt alte întrebări?  

Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 21. Proiect de hotărâre privind aprobarea şi actualizarea indicatorilor tehnico – 
economici, a cheltuielilor de cofinanţare şi a devizului general la obiectivele cu 
lucrări noi de drumuri şi poduri propuse spre finanţare prin Programul Naţional de 
Dezvoltare Locală. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Întrebări  dacă sunt la proiectul de 

hotărâre? 
Dacă nu sunt întrebări, vreau să vă informez pe toţi, am mai discutat cu colegii, la 

momentul acesta nu există nici un fel de aprobare pentru lucrări noi, dar ministerul ne-a 
transmis şi am transmis şi noi tuturor UAT-urilor, să întocmească anexa 3, la normele 
metodologice, pentru fiecare obiectiv de investiţii în parte.  Am depus aceste anexe şi 
urmează să avem discuţii în perioada următoare cu Ministerul Dezvoltării, cu privire la 
introducerea în program a unor lucrări noi şi observaţi că am băgat numai drumuri 
judeţene şi drumuri care sunt foarte important de realizat, pentru care avem documentaţii 
tehnice realizate.  

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea şi actualizarea indicatorilor tehnico – 

economici la obiective de investiţii. 
Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare.  
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Întrebări  dacă sunt la proiectul de 

hotărâre? Nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
23. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare privind 

estimarea principalilor indicatori tehnico – economici la obiective de infrastructură în 
vederea includerii acestora pe lista de investiţii în anul 2016. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
24. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor economici la obiective 

de investiţii aflate în derulare la nivelul judeţului Dâmboviţa. 
Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări  dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
25. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Dâmboviţa nr.21/24.02.2012 privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 
Judeţean Dâmboviţa cu unele comune şi oraşe prin consiliile locale pentru realizarea 
de obiective de modernizare drumuri şi străzi. 

Dau cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Întrebări  dacă sunt la proiectul de 

hotărâre? Nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
26. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru asocierea 

judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu oraşul Fieni prin 
Consiliul Local Fieni în vederea realizării obiectivului „Lucrări de întreţinere 
îmbrăcăminte asfaltică pe strada Runcului oraş Fieni (DJ 712A), lungime 2,2 km, 
între DN 71 şi pod Costeşti”. 
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Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări  dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
27. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 

Dâmboviţa nr.148/19.10.2012 privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 
Judeţean Dâmboviţa cu unităţile administrativ-teritoriale: Măneşti, Mătăsaru şi 
Brezoaele prin consiliile locale ale acestora şi privind emiterea acordului de principiu 
în vederea asocierii judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu unele 
comune pentru reabilitare şi modernizare drumuri locale. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Întrebări dacă sunt la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
28. Proiect de hotărâre privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 

Judeţean Dâmboviţa cu municipiul Târgovişte prin Consiliul Local Municipal 
Târgovişte în vederea realizării obiectivului de investiţii „Reabilitare şi modernizare 
drumuri de interes local în municipiul Târgovişte – Priseaca” şi aprobarea 
principalilor indicatori tehnico-economici pentru lucrările de infrastructură rutieră 
aferente proiectului. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Dacă nu sunt, eu vreau să vă informez pe toţi ca să fim foarte corecţi în abordare, 

că am avut o discuţie ieri şi cu grupul de consilieri judeţeni ai Partidului Naţional 
Liberal. Am convenit cu toţii să susţinem acest proiect, pentru că Târgoviştea are nevoie 
de lucrări pe infrastructura rutieră şi am convenit şi eu mi-am asumat obligaţia ca în luna 
februarie, la propunerea acestui grup, într-unul din oraşele judeţului Dâmboviţa care are 
primar din Partidul Naţional Liberal, să nu aibă cineva impresia că facem vreo diferenţă, 
grupul de consilieri, să ne propună o asociere similară şi să fie un echilibru creat între 
grupurile politice din consiliul judeţean.  

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      33 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        1 ( Liviu Stoica)  
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Deci, aştept să veniţi cu propunerea 

pentru un oraş, la şedinţa din februarie.  
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29. Proiect de hotărâre privind împuternicirea persoanelor pentru constatarea 
contravenţiilor şi aplicarea sancţiunilor prevăzute în cadrul normelor de exploatare şi 
menţinere în buna stare a drumurilor judeţene şi serviciilor de transport public 
judeţean de persoane. 

Se cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc mult! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
30. Proiect de hotărâre privind eliberarea unor Licenţe de traseu pentru 

transport persoane prin curse regulate speciale pe trasee de pe raza teritorială a 
judeţului Dâmboviţa. 

Se dă cuvântul domnului Cârstoiu Jean pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?        33 
Cine este împotrivă ?     0 
Se abţine cineva ?          1 ( Ion Neli) 
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Serviciului Public Judeţean de Alimentare cu Apă şi Canalizare 
Dâmboviţa.  

Se dă cuvântul doamnei Cristea Ioana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 

          În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

investiţii (dotări) la Serviciul Public Judeţean de Alimentare cu Apă şi Canalizare 
Dâmboviţa în anul 2016. 

Se dă cuvântul doamnei Cristea Ioana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
33. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare privind 

cheltuielile de investiţii la Biblioteca Județeană „Ion Heliade Rădulescu” Dâmboviţa 
în anul 2016. 
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Se dă cuvântul doamnei Erich Agnes pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului minimal de acţiuni 

culturale al Centrului Judeţean de Cultură Dâmboviţa, ce urmează să fie realizate în 
anul 2016. 

Se dă cuvântul domnului Lăscaie Ionuţ pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Domnul Consilier Dragoş Florin Paraschiv – dacă domnul Lăscaie ne poate 

prezenta execuţia bugetară a evenimentului  - inaugurare Palat Potlogi? 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Da! Este la mine pe masă. O să mă uit şi 

eu pe ea şi mâine dimineaţă o aveţi. Am respectat legea ad literam, iar ceea ce aţi 
aprobat aici că facem, acele lucruri le-am făcut. Mâine dimineaţă veţi primi devizul şi 
sper eu că data viitoare vom fi mai înţelepţi, pentru că nu am inaugurat ceva pentru 
mine, am inaugurat un obiectiv de importanţă naţională şi este unic! Vă spun că avem 
până acum circa 2000 de vizitatori. O să facem o şedinţă de consiliu judeţean la Palatul 
Potlogi, ca să cunoască toată lumea ce am făcut acolo. Este o propunere pentru luna 
februarie! 

Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

realizarea cererii de finanţare pentru obiectivul Restaurarea, consolidarea, protecţia 
şi conservarea monumentului istoric menţionat la poziţia 513 din lista monumentelor 
istorice - „Şcoala Vasile Cârlova”, în prezent Centrul Judeţean de Cultură 
Dâmboviţa. 

Se dă cuvântul domnului Lăscaie Ionuţ pentru prezentare. 
Domnul Vicepreşedinte Adrian Dumitru – Mulţumesc! Dacă sunt intervenţii la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

achiziționarea de dotări independente (alte cheltuieli de investiții) în anul 2016, de 
către Centrul Județean de Cultură Dâmbovița. 

Se dă cuvântul domnului Lăscaie Ionuţ pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Dacă nu sunt întrebări, vă 

supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
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Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
37. Proiect de hotărâre privind acceptarea donației unui bun mobil - autoturism 

Dacia - de la Fundația „Sera România” în favoarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Dâmbovița. 

Dau cuvântul doamnei Bucur Cristiana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

achiziția de dotări necesare Direcției Generale de Asistența Socială și Protecţia 
Copilului Dâmboviţa în anul 2016.  

Se dă cuvântul doamnei Bucur Cristiana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de Organizare şi 

Funcţionare ale centrelor din subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Dâmboviţa. 

Se dă cuvântul doamnei Bucur Cristiana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei de Fundamentare pentru 

achiziționarea de dotări independente (alte cheltuieli de investiții) în anul 2016, de 
către Serviciul Public Județean SALVAMONT-SALVASPEO Dâmbovița.  

Se dă cuvântul domnului Deaconescu Gheorghe pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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41. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 
S.C. Lucrări Drumuri şi Poduri Dâmboviţa S.A. pe anul 2016. 

Se dă cuvântul domnului Manole Mihai Alin pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? 
Domnul Consilier Ioan Ferariu – Profitul a crescut cu 110%? A avut profit un 

leu anul trecut? 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Şi rugămintea, ca să reluăm discuţia de 

ieri, de la presă şi pentru consilierii judeţeni cu rezultatele financiare din 2009 până 
astăzi. 

Domnul Director Alin Manole – În 2009, societatea a avut un profit de 212. 000 
de lei; în anul 2010 - 197.000 de lei; în anul 2011 -  de 50.000 de lei; în anul 2012 – o 
pierdere de 900.000 de lei; în anul 2013 – un profit de 457.000 de lei; în anul  2014 – un 
profit de 150.000 de lei şi în anul  2015 – un profit de 2,8 milioane de lei. Este cel mai 
mare profit de la înfiinţarea societăţii, iar dacă luăm toate rezultatele adunate ale tuturor 
anilor, sunt mai mici decât profitul din anul 2015. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Dă explicaţia pentru domnul Ferariu, care 
este baza de comparaţie, că l-ai speriat.  

Domnul Director Alin Manole – Faţă de ce am bugetat anul trecut! 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Explicaţia este simplă! Cifra de afaceri a 

crescut! Am avut lucrări pe Ordonanţa 28, am primit foarte mulţi bani. Pe fundamentare, 
sigur că este o discuţie mai amplă, dar vă asigur că S.C. LDP-ul este pe un trend foarte 
bun şi trebuie să-l continuăm şi anul acesta.  

Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       33 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         1 ( Mihai Trifan) 
Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
42. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

S.C. „CARPATMONTANA SERV” S.A. pe anul 2016. 
Se dă cuvântul domnului Mihai Petrică pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu –  Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       33 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         1 ( Mihai Trifan) 
Cu majoritate de voturiproiectul de hotărâre s-a aprobat.  
43. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al 

S.C.“Moreni Parc Industrial” S.A. pe anul 2016. 
Se dă cuvântul domnului Petrescu Mihai pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
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44. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli 
al S.C.“Parc Industrial Priboiu” S.A. pe anul 2016. 

Dau cuvântul domnului Joiţa Ion pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
45. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de executare silită a 

creanţelor restante la bugetul judeţului Dâmboviţa. 
Se dă cuvântul doamnei Stoica Dorina pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
46. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată şi din cota de 18,5% din impozitul pe venit pentru echilibrarea 
bugetelor locale ale comunelor, oraşelor şi municipiilor, pe anul 2016 şi estimări 2017 
– 2019. 

Se dă cuvântul doamnei Gagiu Angela pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
47. Proiect de hotărâre privind aprobarea utilizării, în anul 2016, a 

excedentului anului 2015. 
Se dă cuvântul doamnei Gagiu Angela pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în 
integralitate. 

Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
48. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului propriu al judeţului, pe 

anul 2016 şi estimări 2017-2019. 
Se dă cuvântul doamnei Gagiu Angela pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre?  
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Vă informez că potrivit Legii nr. 273/2006 privind finanţele publice locale – art. 
39, alin 5, autorităţile deliberative adoptă proiectul bugetului local, după ce acesta a fost 
votat pe capitole, subcapitole, titluri, articole, alineate, după caz şi pe anexe. 

Ca urmare, vă supun aprobării art.1, cu trimitere la anexa nr.1a şi anexa 1b, care 
fac parte integrantă din hotărâre. 

Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.2, cu trimitere la anexa 2a, 2b, 2c, 2d, 2e, 2f, 2e, 2g care 

fac parte integrantă din hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.3, cu trimitere la capitolul 54.02, subcapitolul 05, titlul 

50.04, capitolul 54.02, subcapitolul 50, titlul 51, alineatul 51.01.24, care fac parte 
integrantă din hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.4, cu trimitere la anexa nr.3a, 3b, care fac parte integrantă 

din hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.5, cu trimitere la anexa  nr.4a, 4b,4c,4d,4e,4f, care fac 

parte integrantă din hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.6, cu trimitere la anexa  nr.5a, 5b – personal neclerical, 

care fac parte integrantă din hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.7, cu trimitere la anexa  nr.6a – bugetul fondurilor externe 

nerambursabile pe anul 2016, care face parte integrantă din hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.8, cu trimitere la anexa  nr.7a - cheltuielile din bugetul 

fondurilor externe nerambursabile, pe anul 2016, care fac parte integrantă din hotărâre. 
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Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat. 
Vă supun aprobării art.9, dispoziţia Preşedintelui Consiliului Judeţean Dâmboviţa 

nr. 2/05.01.2016 privind includerea în bugetul local al judeţului pe anul 2016 a unor 
sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată repartizate prin legea nr.339/2015, care 
face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?  0 
Se abţine cineva ?       0 
În unanimitate de voturi s-a aprobat.  
Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitate. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?  0 
Se abţine cineva ?       0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat.  
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Stimaţi colegi, vă mulţumesc pentru că 

am aprobat astăzi bugetul şi repartiţia sumelor din TVA şi impozitul pe venit. Trebuie să 
ştiţi şi dumneavoastră toţi, eu am făcut şi câteva comparaţii. Cu anul 2015, nu ne putem 
compara în niciun fel. A fost cel mai bun an pentru administraţia publică locală şi 
judeţeană. Cu anul 2014 avem cam 59% din sumele din impozitul pe venit şi TVA, 
repartizate către UAT-uri, iar faţă de execuţia anului 2015, bugetul consiliului judeţean 
din acest an, este cu aproape  60 de miliarde de lei, mai mic. Mai fac o precizare: avem 
bani puţini pe drumuri, doar 8 milioane de lei, faţă de 18 milioane, anul trecut. Şi, avem 
creşteri importante pentru salarii 12%, plus 10%; pentru salariile de la Direcţia de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului, unde creşterea a fost mai mare 25%, plus 12% şi 
pentru personalul neclerical, unde creşterea este de la 600 la 1200 de lei. Deci, va fi un 
an extrem de dificil. Avem foarte multe lucrări. O să încercăm să găsim soluţii 
suplimentare şi este anul în care avem şi foarte puţini bani europeni. Avem proiectul de 
la Casa Gabriel Popescu, unde suma totală este de 2.200.000 de lei, unde majoritatea 
sunt bani europeni, sunt granturi. Şi, mai avem un proiect pe care îl pregătim acum, care 
va fi de 400. 000 de lei. Vedem în continuare ce oportunităţi avem. Va fi foarte greu şi 
rugămintea mea este să abordăm cu foarte multă înţelepciune toate lucrurile din acest an, 
ca să putem să ne realizăm obiectivele. Direcţia economică, vă rog, mâine dimineaţă, 
până la ora 10 să comunicaţi tuturor UAT-urilor, sumele din impozitul pe venit şi TVA, 
în aşa fel încât să-şi poată aproba propriile bugete, înainte de data de 1 februarie.  

De asemenea, domnul Dinu, am rugămintea să comunicaţi în scris tuturor 
primăriilor, ca după adoptarea bugetului să ne comunice sumele aprobate pentru 
asocieri. Am avut ieri o întrebare, de la domnul Grozavu, legat de plăţi făcute  pentru 
lucrări executate, nedecontate la sfârşitul anului şi pe care le decontăm în luna ianuarie. 
Am decontat până acum lucrări de 1 milion de lei la localităţile Cândeşti, Lunguleţu, 
Moţăieni, Ocniţa, Potlogi, Pucheni şi Şotânga.  

Mai avem în analiză, pentru că au fost depuse mai târziu, lucrări de 2.411.521 de 
lei  - Corbii Mari, Corneşti, Dobra, Gura Ocniţei şi Răcari. Sunt în analiză la direcţia 
tehnică, ele vor fi finalizate până la sfârşitul lunii şi vom face plăţile potrivit programului 
aprobat. 
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49. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Dâmboviţa nr. 437/29.12.2015 privind aprobarea delegaţiei care va participa 
la Nanning – capitala Provinciei Guangxi China, în perioada 25 – 31.01.2016. 

Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre?  
Stimaţi colegi, componenţa este aceeaşi. Vă rog să fiţi de acord să includem şi pe 

domnul secretar al judeţului care a ţinut legătura anii aceştia cu Provincia Guangxi şi a 
fost invitat şi personal şi mi se pare că trebuie să dăm curs acestei solicitări. Un motiv de 
amânare a fost acesta că nu am avut agrementul ministerelor pentru proiectul de 
colaborare, iar perioada pe care o propunem, este sfârşitul lunii februarie. Este Anul Nou 
Chinezesc şi ne-au rugat să mergem după această perioadă.  

De asemenea, au insistat foarte mult să fie reprezentare la nivelul la care ei ne 
primesc şi vor să fie prezent preşedintele. 

Ca urmare, vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?     34 
Cine este împotrivă ?  0 
Se abţine cineva ?       0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
50. Raport semestrial privind activitatea de soluţionare a petiţiilor în perioada 

iulie 2015 – decembrie 2015. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Îl aveţi la mapă, l-aţi avut la studiu! 

51. Raport referitor la aplicarea Legii nr.544/2001 privind liberul acces la 
informaţiile de interes public, în anul 2015, la nivelul Consiliului Judeţean 
Dâmboviţa. 
 Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – L-aţi avut la mapă, nu cred că necesită 
comentarii! 

52. Raport de evaluare a implementării Legii nr.52/2003 privind transparenţa 
decizională în administraţia publică locală în Consiliul Judeţean Dâmboviţa, pentru 
anul 2015. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Îl aveţi la mapă, nu cred că necesită 
comentarii! 

53. Diverse. 
I. Proiect de hotărâre privind asocierea judeţului Dâmboviţa prin Consiliul 

Judeţean Dâmboviţa cu unitatea administrativ teritorială Braniștea prin Consiliul 
Local Braniștea în vederea realizării obiectivului de investiții „Asfaltare ulițe în 
comuna Braniștea, județul Dâmbovița”. 

Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Nu sunt! Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?       0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
II. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru asocierea 

judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu unitatea administrativ 
teritorială Valea Mare prin Consiliul Local Valea Mare în vederea realizării investiției 
„Amenajare centru civic al comunei Valea Mare, realizarea de alei pietonale, rigole 
betonate și iluminat public pe o lungime de 1600 ml de o parte și cealaltă a DJ 702A”.  
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Se dă cuvântul domnului Dinu Vasile pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Nu sunt! Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
III. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Notei de Fundamentare privind 

achiziționarea unui xerox  la Camera Agricolă Județeană Dâmbovița în anul 2016. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Modificaţi "copiator", în titlul hotărârii şi 

în text. 
Se dă cuvântul domnului Oprea Ilie Vasile Ion pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 

proiectul de hotărâre? Nu sunt! Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
IV. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului de principiu pentru asocierea 

judeţului Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa cu unitatea administrativ 
teritorială Cojasca, prin Consiliul Local Cojasca, în vederea scrierii, depunerii şi 
implementării proiectului ”Servicii integrate pentru incluziune socială şi combaterea 
sărăciei în Cojasca”. 
         Se dă cuvântul domnului Gilia Valeriu Florin pentru prezentare. 

Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Întrebări dacă sunt la 
proiectul de hotărâre?  

Dacă nu sunt, eu vă informez că vom avea un proiect similar cel puţin pe ce ştiu 
astăzi, pentru comuna Băleni, unde există, de asemenea, o comunitate de etnie romă 
importantă. Dacă sunt şi alte localităţi din judeţ care au intenţia să depună pe acest 
program, pe Axa 4, asemenea proiecte, eu cred că sunt utile. Cât este suma, domnul 
Gilia?  

Domnul Director Valeriu Florin Gilia – 5 milioane de lei.  
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Vă supun aprobării dumneavoastră 

proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?       34 
Cine este împotrivă ?    0 
Se abţine cineva ?         0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
V. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării asocierii/parteneriatului 

între judeţul Dâmboviţa prin Consiliul Judeţean Dâmboviţa, Direcţia Generală de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Dâmboviţa, Societatea Naţională de Cruce Roşie 
din România - Filiala Dâmboviţa şi Fundaţia „Anisia Ioana Călinescu”. 

Se dă cuvântul doamnei Bucur Cristiana pentru prezentare. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Mulţumesc! Este în regulă! Deci, este la 

cererea fundaţiei această încetare. Nu au suficiente resurse. Am înţeles că au un blocaj 
cu Ministerul Muncii. 

Doamna Director Cristiana Bucur – Au cerut suspendarea. Au depus la 
Ministerul Muncii pentru o subvenţie. Au luat şi anul trecut, mărindu-şi în felul acesta 
numărul de beneficiari şi anul acesta nu au mai luat. Este o situaţie la nivel de ţară, unde 
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jumătate din cei care au depus la Ministerul Muncii au luat.  
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Este regretabil, pentru că era un lucru bun 

pentru oamenii cu venituri reduse. 
Vă supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru ?      34 
Cine este împotrivă ?   0 
Se abţine cineva ?        0 
În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 
Domnul Preşedinte Adrian Ţuţuianu – Aceasta a fost ordinea de zi! Vă 

mulţumesc mult! A fost o şedinţă utilă şi productivă! Următoarea şedinţă de consiliu 
ordinară, va avea loc în jurul datei de 19 - 20 februarie, la Potlogi. 
                       

Şedinţa a fost declarată închisă, drept pentru care s-a încheiat prezentul            
proces-verbal. 
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